
GRIMESTAD VEL OG BÅTFORENING 
 

Referat fra styremøte 15.08 2024 kl. 18.30  side 1 
 

Sted: I vaktbua 

TID: TORSDAG 15. august 2024. KL. 18.30 
 

Innkalte: Anders Krogholm, Nina Ribe, Dag Stian Mykjåland, Dag Ingvaldsen, Truls 

Bastiansen og Jorunn Frederiksen  
 

Meldt forfall: Øivind Løvdal  
 

Ikke møtt:  Hans Melandsø 
 

Anders ønsket velkommen.  
 

1. REFERAT FRA STYREMØTE  23/045– 2024  

                     Godkjent 
 

2.        KORRESPONDANSE INN/UT 

 a)  Ordfører inviterer kommunenes velforeninger til fellesmøte.29.08. kl. 18.00 

      Påmeldingsfrist 22.08.2024 

b)   Brev fra Færder Kommune datert 07.08.2024 «Varsel om oppstart av  

      kommuneplanens samfunnsdel. 
 

      Brevene tas til orientering. 
 

3.        ØKONOMISK OVESIKT PR. 30.04.2024 

      Pr. 31.07.24 viser regnskapet inntekt på kr. 821.334,38,- og driftsutgifter på  

      kr. 294.501,75. Driftsresultat kr. 526.832,63,-. Finansposter (Lån) kr. 510.420,-. 

      Resultat kr. 16.412,63. 
 

4.        DATAPROBLEMER. 

      Jorunn fortalte at e-post til Grimestad Vel og Båtforening postmottak@grimestad.net 

      har vært knyttet til min e-post. 11. juli kom det inkassovarsel i posten fra Færder  

      Kommune og Fjordkraft. Faktura for kommunale avgifter for juni, sendt 01.06 med  

      forfall 20.06  Denne fakturaen var ikke kommet til Jorunn. Kontaktet Trine og Espen  

      Agnalt Johansen som administrer postmottak@grimestad net . Da det kom inkasso- 

     varsel fra Svea finans vedrørende fakturaer fra Maxbo 18.07 kontaktet jeg Espen 

      igjen. Han sjekket og fant at det ikke var noe feil med den siden. Da Jon Petter 

      Marthinen kom fra ferie fant han at Telenors spamfilter til min e-post hadde blokkert 

      post som kom fra postmottak@grimestad.net . Jon Petter og Espen samarbeider slik  

      at e-postene skal gå til Grimestad Vel og Båtforening sin PC.    
 

5.        TRAPP TIL BADEFLÅTEN 

      Det er fremsatt ønske om at det kommer trapp til badeflåten. Da denne var ny  

      ble det montert trapp to ganger, men de ble ødelagt. Det går ikke å montere trapp 

      slik badeflåten er i dag. Det ble antydet at det går å montere tredekke på den og da 

      montere trapp. Dette tas med til dugnaden 2025. 
 

6.        ØVRIG. 

      Det ble stilt spørsmål om det er aktuelt å skifte kjøkken i vaktbua. Dette ble diskutert  

      uten at noe konkret ble bestemt.  
 

7.        MØTEDATOER 

      Neste møte blir torsdag 31.10. kl. 18.30 hjemme hos Nina 

      Møte med julemiddag Torsdag 12.12 kl. 18.00  hjemme hos Nina 

      Første møte i 2025 torsdag 23.01 kl. 18.30 hjemme hos Anders.  

 

                                                                                               Jorunn Frederiksen  

                                                                                        referent 
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